
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült: Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2008. május 19. napján 
megtartott munkaterv szerinti üléséről. 
 
Jelen vannak: A Polgármester, a Jegyző, a települési képviselők a mellékelt jelenléti ív 
szerint, valamint az Ügyvédi Iroda képviselői, és a meghívott vendégek. 
 
Horinka László polgármester: Köszöntöm a Képviselő-testület megjelent tagjait, valamint 
köszöntöm Kelemen József  r.alezredes urat, és Bihari János r. alezredes urat. Megállapítom, 
hogy az ülés határozatképes, azt megnyitom. A mobiltelefonokat kérem kikapcsolni, illetve 
néma üzembe helyezni. Jegyzőkönyvvezetőnek felkérem Kissné Géringer Mártát.  
Javaslatot teszek a jegyzőkönyv-hitelesítőre Katus Norbert személyében. 
 
A Képviselő-testület tagjai 10 igen, 1 tartózkodási szavazati 
aránnyal Katus Norbert települési képviselőt jegyzőkönyv-
hitelesítőnek megválasztották. 
 
Horinka László polgármester: A meghívóban szereplő napirendi pontokra szeretnék 
javaslatot tenni azzal, hogy néhány dolgot szeretnék még hozzátenni, napirend előtt, türelmet 
kérve a Rendőrség képviselőitől, Lukács István képviselő úr interpellációjára szeretnék 
válaszolni, vagy ha a Képviselő Úr egyetért, akkor esetleg a későbbiekben adom meg 
válaszomat, mert a vendégekkel végezzünk először. A Szőlősi kastélykertben parkoló, illetve 
játszótér kialakítására volt egy határidő, ami letelt, ígéretem szerint a mai ülésre terjesztjük 
elő a javaslatot. SZMSZ szerint az interpellációra adott válasz napirend előtt kellene, hogy 
megtörténjen. Még annyival egészítem ki a kiküldött napirendet, hogy szükséges a 
Tápiómenti Területfejlesztési Tanács Alapító Okiratának az elfogadása, ami kiküldésre került 
ugyan, de a meghívóban nem lett bejelölve, viszont tárgyalni kell, hiszen néhány módosítás 
van benne. Ehhez a Testület tagjainak jóváhagyására van szükség. A Nagycsaládosok 
Egyesülete is megkereste a Képviselő-testületet, amit még szeretnék i./ pontként behozni, 
illetve tájékoztatnám a Testületet a két ülés között eltelt dolgokról. 
 
Farkas Gáborné: Szeretném megköszönni, hogy a mai ülésre szóló meghívást a 
Polgármester Úr elküldte részemre sms-ben, de az anyagot még nem kaptam meg. Sokszor 
lebeszéltem magam arról, hogy ezt jegyzőkönyvbe mondjam, mert mindig azt gondoltam, 
hogy javul a helyzet, kaptam ígéretet, hogy sokkal jobb lesz, és mindenki 5 nappal korábban 
megkapja az ülések anyagait.  Nekem csak ma sikerült az anyaghoz hozzáférnem. 
 
Horinka László polgármester: A mai hozzáférésnek nem tudom mi volt az oka, mert már 
pénteken hozzá lehetett férni az anyaghoz. Akinek a sülysáp.hu-ra ment az anyag, annak volt 
vele problémája, kértem is segítséget a Pesti Zoltántól, mert változott a szolgáltatónk. ftp-n 
fent volt az anyag, ami bárhol letölthető. A Hivatal informatikusa ebben segítséget tud 
nyújtani, első körben ezt kellene próbálni.  
 
Farkas Gáborné: Én eredendően írásban kértem az anyagot, de a Jegyző Asszony azt 
gondolta, hogy eléggé jól internetezek már ahhoz, hogy hozzáférjek az anyaghoz. Pénteken 
még a kolléganőimnél ott hagytam a számítógépet, hátha megérkezett az anyag, ami nem 
érkezett meg. Legközelebb ma volt iskola. 
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Horinka László polgármester: Javasolni szeretném, hogy ezen a témán lépjünk túl. 
Kérdezem, hogy napirendi javaslata van-e még valakinek? 
 
Katus Norbert : Egy programról szeretném tájékoztatni a Képviselő-testület tagjait, mert én 
azt gondoltam, hogy a program szervezője meghívta az előadásra a Testület tagjait is. 
Szentgyörgyiné Schneider Anita vezetésével volt egy előadás Fehéren-feketén címmel a 
Művelődési Házban, amit érdemes lenne megnézni. Szeretettel várom a képviselőket e hét 
végén szombaton és vasárnap három órától az előadásra. 
 
Horinka László polgármester: A javaslatokat  elfogadva a napirendek végére terjesztem elő, 
hogy Lukács képviselő úr interpellációjára adott választ a 2./ és 3./ napirendi pontok közé 
ékelném be, a  Szőlősi kastélykertbe játszótér és parkoló építésére készített vázlatot  a 4/j. 
napirendi pontként, illetve a 4/i./ napirendként a Nagycsaládosok Egyesületének kérelmét 
szeretném  
 
A Képviselő-testület tagjai 10 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi napirendek 
tárgyalásáról döntöttek: 
 
Az ülés napirendje: 
1./ Helyi közrend, közbiztonság helyzetéről beszámoló 
 Előadó: Bihari János r. alezredes 
   őrsparancsnok 
 
2./ Faluszolga Kft. 2007. évi pénzügyi és műszaki munkájáról beszámoló 
 Előadó: Bene Béla a Faluszolga Kft. mb .ügyvezető igazgatója 
 
3./ Tájékoztató a megvalósult pályázatokról, újabb lehetőségekről 
 Előadó: Horinka László polgármester 
 
4./ E g y e b e k: 
 a./ Összefoglaló jelentés a feladatfinanszírozási vizsgálatról 
  - A közművelődési feladatellátás jövője 
  - Nyugdíjas pedagógusok foglalkoztatása 

Előadó: Horinka László polgármester 
 
 b./  OMSB előterjesztései 
  Előadó: Lukács István, az OMSB elnöke 
  

c./ Községgazdálkodási Csoport átszervezése 
  Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 

d./ Rendelet megalkotása a közterületek elnevezéséről és a házszámozás 
szabályairól 

 Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
e./ SZMSZ módosítása a Polgármesteri Hivatal munkarendjéről 
 Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 

  
f./ Javaslat piaci alapú bérlakás építésére és üzemeltetésére a „Halasztott 

értékesítésre épített bérlakás konstrukció” keretében 
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  Előadó: Horinka László polgármester 
 
 h./  A Tápiómenti Területfejlesztési Társulás Alapító Okiratának elfogadása 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 
 i./ Nagycsaládosok Egyesületének kérelme 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 

j./ Szőlősi kastélykertbe játszótér és parkoló építésére készített vázlatok 
ismertetése 

  Előadó: Horinka László polgármester 
 
 
1./ NAPIRENDI PONT: 
Helyi közrend, közbiztonság helyzetéről beszámoló 
  
Horinka László polgármester: Kiküldésre került az írásos anyag, ami a Sülysápi Rendőrőrs 
munkájáról készült, ebben nem csak a mi községünkről számolnak be, hanem Úri és Mende 
községekről is. Kérdezem, hogy van-e szóbeli kiegészítés?  
 
Bihari János r. alezredes, a Sülysápi Rendőrőrs parancsnoka: Szeretném megköszönni a 
támogatást, amit az idén is kaptunk az Önkormányzattól. Nem beszélnék a leírtakról, mert 
elég részletes, a kérdésekre pedig szívesen válaszolok. 
Az idei évben nagyon szép felderítéseink voltak, több betörőt is megfogtunk, most legutóbb a 
Karitász Ház betörőit, dülő-betörőket, lakásbetörőket, a temetőből is loptak el tárgyakat, 
illetve volt egy emberünk, aki szerette mutogatni magát a kislányoknak, őt is sikerült 
megfognunk, melynek eredményeként 26 esetet sikerült rábizonyítani. Úgy gondolom, hogy 
elég kedvező folyamatok zajlottak le az Őrsön, az eredményesség szempontjából.  
 
Katus Norbert : Köszönetemet szeretném kifejezni, a programunkban való részvételért és 
biztosításért, illetve a Sülysápi Hírforrásban adott tájékoztatókért. A trafipax-szal 
kapcsolatban szeretném kérdezni, hogy várható-e hogy megjelenik Sülysápon is. Két 
helyszínen is felszereltünk sebességmérő berendezést, véleményem szerint jó lenne, ha ennek 
lenne nyomatéka is. 
 
Bihari: János r. alezredes, a Sülysápi Rendőrőrs parancsnoka: Ígéretet tudok tenni, ha 
ideér a készülék, akkor használni is fogjuk. Bíztatok mindenkit, hogy tartsa be a közlekedési 
szabályokat, mert kellemetlen meglepetések érhetik, és ez elég drága mulatság a jogszabályi 
változások alapján.  
 
Horinka László polgármester: Szeretném megkérdezni a Parancsnok Úrtól, hogy a 
sebességmérő táblák felszerelése jelent-e visszatartó erőt az autósoknál? 
 
Bihari János r. alezredes, a Sülysápi Rendőrőrs parancsnoka: Meggyőződésem, hogy 
igen, hiszen nem történt baleset amióta fel lettek szerelve a készülékek. Lassító erővel hat az 
emberekre, kedvező hatással van a közlekedési morálra. 
 
Cseri Péter alpolgármester: A Móra Ferenc Általános Iskolában történt betörés publikus 
részéről szeretnék érdeklődni? 
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Bihari János r. alezredes, a Sülysápi Rendőrőrs parancsnoka: Túl sok mindent nem 
szeretnék mondani, mert folyamatban van a nyomozás, még az események elején tartunk. 
Amit elmondhatok, az az, hogy a betörés helyszínén talált nyomok alapján számunkra 
egyértelműen az körvonalazódik, hogy belső elkövető lehetett, tehát valaki, aki kikapcsolta a 
riasztó rendszert, valaki, aki kinyitotta a lemezszekrényt kulccsal, kinyitotta az ablakot 
belülről, és valaki, aki kinyitotta a szeméttárolót kulccsal, mert ezeket egy külső elkövető nem 
tudja megtenni. Ezek csak a fő irányvonalak, nem elképzelhető, hogy egy külső elkövető úgy 
feszítsen ki egy lemezszekrényt, ami három ponton záródik, hogy az csak egy ponton sérül 
meg. A lemezszekrény élén, ahol feszített, ott nincs sérülés.  
 
Farkas Gáborné: Szeretném megköszönni a Szőlősi Iskolával való együttműködést. 
Értékelem, hogy az utóbbi időben néhány esetet gyorsan értek utol. Ma érdeklődtem a 
discóval kapcsolatban, hogy szoktak találni éjszakánként olyan egyéneket, akik tántorognak 
hazafelé. Véleményem szerint a helyszínen meg kellene kérdezni, hogy honnan jön, és hol 
adtak neki inni. Szeretném, ha a felvett jegyzőkönyvből egyértelműen derüljön ki, hogy 
honnan jön, és hogy azon a helyen kiskorúakat szeszesitallal szolgáltak ki. Arra nem került 
sor, hogy jegyzőkönyvezzék, viszont nekünk ez fontos lenne. 
 
Bihari János r. alezredes, a Sülysápi Rendőrőrs parancsnoka: Minden esetben nem készül 
jegyzőkönyv az igazoltatásokról, csak akkor, ha valamilyen bűncselekményt, szabálysértést, 
vagy bármit elkövetnek. Amire a Képviselő Asszony gondol, az a kukaborogatás lehet, ami 
valóban nem került jegyzőkönyvezésre.  A jövőben figyelni fogunk erre is. 
 
Farkas Gáborné: Sajnos előfordul olyan eset, hogy 10-12 éves gyermekek tántorognak 
hazafelé éjszaka. 
 
Bihari János r. alezredes, a Sülysápi Rendőrőrs parancsnoka: A discóba csak személyi 
igazolvánnyal lehet bemenni , anélkül nem, és 16 éven aluliakat nem is engednek be. Amióta 
volt nyitva tartási szabályozás, a tulajdonos igen nagy figyelmet fordít erre. Azok a 
fiatalkorúak feltehetően máshol fogyasztották az alkoholt. 
 
Farkas Gáborné: Akkor arról is jó lenne tájékozódni, hogy hol fogyaszthattak alkoholt.  Én 
úgy gondolom, hogy ilyen esetben a rendőrség is beszámolással tartozik a Családsegítő és 
Gyermekjóléti Szolgálat felé. Ha ez felmerül, akkor szondáztassák meg a gyereket. 
 
Bihari János r. alezredes, a Sülysápi Rendőrőrs parancsnoka : Nincs jogalapom arra, 
hogy egy gyalogost, ha nem követ el semmit, megszondáztassak, csak igazoltathatom.  
 
Farkas Gáborné : Ha a 11 éves nem tudja magát igazolni, akkor mi az eljárás ? 
 
Bihari János r. alezredes, a Sülysápi Rendőrörs parancsnoka Nem kell, hogy személyi 
igazolvány legyen nála, elég a diákigazolvány, vagy bármilyen igazolvány, amivel igazolni 
tudja magát. Nem olyan nagy ez a község, hogy ne ismernénk azokat a fiatalokat, akik az 
éjszakát szokták múlatni a parkokban és egyéb helyeken. 
 
Kelemen József r. alezredes, a Monori Rendőrkapitányság parancsnoka: Ha 
gyermekkorúak közlekednek az éjszakában, akkor a járőrök intézkednek. Aki Önt megkeresi 
ezekkel az információkkal, szerencsésebb lenne, ha a 107-es telefonszámon bejelentené és 
kihívná a rendőrjárőrt, mert így ezek nem konkrétumok. Ha valaki ezt konkrétan látja, hogy 
gyermekkorúak az éjszakába csámborognak, akkor a járőrt ki kell hívni. Ha jogsértést nem 
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követ el, a szülő felelőssége, hogy miért engedi ki a gyermekét. Egyébként annyira ez nem 
jellemző. Mi nem is tudunk róla, pedig mindennap beszámolnak, jelentések készülnek. Ez egy 
eligazítás tárgya lesz, és felhívjuk a kollégák figyelmét, hogy intézkedjenek, természetesen 
fogunk szólni a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálatnak is, hiszen ezt jogszabály is 
rögzíti. Egy ilyen akción szívesen látnám az Önkormányzat illetékesét is.  
 
Bihari János r. alezredes, a Sülysápi Rendőrőrs parancsnoka: Hiú remény lenne azt 
gondolni, hogy a rendőrjárőr haza fogja vinni a gyermeket a szülőkhöz, aki nagyon jól tudja, 
hogy hol van a gyermeke, és ezt nem is akarja megakadályozni. Előfordult, hogy a szülő 
másnap fel volt háborodva ha ilyen eset történt, hiszen ő elengedte a gyermekét. Ez az eset 
nem ebben a községben történt.  
 
Farkas Gáborné:  Ilyen esetben lehetne feladata a Családsegítő Szolgálatnak is.  
 
Bihari János r. alezredes, a Sülysápi Rendőrőrs parancsnoka: Elsősorban a szülőnek 
kellene fegyelmezni a gyermekét, mert ha ő nem akarja, akkor mii nem tudunk mit tenni. Ha a 
szülő nem kér segítséget, mi nem tudunk túl sok mindent tenni, és a CSASE sem. Ezt a 
felelősséget senki nem tudja átvállalni. 
 
Farkas Gáborné : Én nem a szülő felelősségét akarom, hanem a Családsegítő Szolgálatét. 
 
Horinka László polgármester : Az elmúlt időszakban volt egy olyan eset, hogy  Ignácz  
István r. dandártábornok Tápiószecsőn járt azért, mert ott eléggé elharapódzott a bűnözés. 
Akkor elhangzottak olyan adatok, miszerint Tápiószecsőn kifejezetten csökkent az elkövetett 
bűnesetek száma, ennek ellenére a lakosság úgy érzi, hogy a közbiztonság romlott. Most azt 
olvasom, hogy Sülysápon is emelkedett a bűnesetek száma. Ezen a jövőben hogyan kívánnak 
javítani, mert az elkövetett bűnesetek száma meghatározza a közbiztonság érzetet is. 
 
Bihari János r. alezredes, a Sülysápi Rendőrőrs parancsnoka: A növekedés ami látható a 
számadatokban, hogy volt egy sorozatunk, egy besurranásos lopás sorozat, ami miatt nem egy 
éjszakát eltöltöttünk a polgárőrökkel együtt. Igazából tettenérni nem sikerült, mert az elkövető 
gyalogosan menekült az éjszakába. Végülis sikerült megfogni őt, az eltulajdonított tárgyakon 
keresztül, két ügyben sikerült rábizonyítani a bűncselekmény elkövetését. Szerencsére itt meg 
is szűnt ez a sorozat. Meg kell kísérelnünk a minél eredményesebb felderítést. Sülysápon 
jelentősen csökkent a vagyon elleni bűncselekmények száma, viszont nőtt a garázda jellegű 
cselekmények száma. A rendőrség nem nagyon tud ebbe beleszólni, amikor otthon elindulnak 
az indulatok, és elcsattannak a pofonok. Folyamatosan a polgárőrséggel közösen kint vagyunk 
a területen, szervezünk akciókat. Ha felvetődik a gondolata annak, hogy esetleg sorozat 
jellegű bűncselekmény van, megkísérelünk rászervezni akciót, nagyobb rendőri erőt, úgy 
tűnik, hogy ez eredményes. 
 
Lányi György: A kerékpárosokkal kapcsolatban kérdezem, hogy autós szempontból kellene 
nézni, mert életveszélyes, amikor az emberek sötétben bóklásznak. Fel kellene hívni a 
figyelmüket a közlekedési szabályokra. A gyerekek mostanában azzal szórakoznak, hogy 
szembe jönnek a forgalommal. Hogyan lehetne ezt közösen megoldani?  Este talán jobb 
lenne, ha mellényt használnának. Ebben mit lehetne tenni? Közösen hogyan lehetne 
figyelemfelkeltést csinálni?  
 
Bihari János r. alezredes, a Sülysápi Rendőrőrs parancsnoka: A kerékpárosok egy olyan 
pontjai a közlekedésnek, ami elég nehézkes, a gyerekeket hiába oktatjuk ki. Sokszor 
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megállítjuk, hogy szabálytalanul közlekednek, elmagyarázzuk nekik, büntetni viszont nem 
szeretnénk őket. Vannak elemes világító eszközök, melyek használata kötelező is. A lámpa 
nélkül közlekedő kerékpárosoknál nem szoktunk szemet hunyni, mert az veszélyes. 
Intézkedni fogunk, több embert már meg is bírságoltunk. Valóban vannak ilyen 
visszajelzések, hogy a gyerekek közlekedési moráljával kapcsolatban vannak problémák. 
Megpróbálunk figyelmeztető célzattal fellépni. Ha az a bizonyos KRESZ-park egyszer 
megépül, talán szervezett formában az iskolai oktatás keretén belül, lehetne a gyerekeket 
oktatni a gyakorlatban is.  
 
Benyó Katalin: Szeretném megkérdezni, hogy a gyalogos átkelőhelyek létesítése Önökre 
tartozik? A Tescónál az Önkormányzathoz való átjárás életveszélyes lesz. Hogy fognak itt 
átmenni a kisgyerekesek? 
 
Horinka László polgármester: Ez a témakör nem tartozik a Rendőrség feladatai közé, az 
útnak az üzembentartója az, akinek minimum a hozzájárulása szükséges ehhez. Itt szabályok 
vannak.  
Ha nincs más kérdés, megköszönöm a Rendőrség munkáját, azt tudom mondani, hogy a 
Rendőrös és a Polgármesteri Hivatal között is nagyon jó az együttműködés. Amennyire 
tudjuk, segítjük egymást.  
 
A Képviselő-testület tagjai 10 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták: 
 

122/2008. (V.19.) sz. önkormányzati határozat: 
 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Sülysápi 
Rendőrőrs 2007. évi tevékenységéről szóló beszámolót. 
 
Megköszönve a Rendőrőrs eddig végzett munkáját a beszámolót a Képviselő-testület 
elfogadja. 
 
Határidő: 2008. május 19. 
Felelős: Bihari János r. alezredes, a Sülysápi Rendőrőrs Parancsnoka 
 
 
2./ NAPIRENDI PONT: 
Faluszolga Kft. 2007. évi pénzügyi és műszaki munkájáról beszámoló 
 
Horinka László polgármester: Ez alapvetően pénzügyi jellegű beszámoló. A Pénzügyi 
Bizottság tárgyalta, és elfogadásra javasolta. Itt van Bene úr, aki az ügyvezetői feladatokat 
látta el, gyakorlatilag most hozzá lehet kérdést intézni, illetve év elejétől a Kft. könyvelése a 
Hivatalban történik.  
 
Lányi György: Emlékeztetni szeretnélek benneteket, hogy kérdeztem a bizottságokat pár 
évvel ezelőtt, hogy történt e kimutatás arról, hogy mennyibe kerül a Faluszolga Kft. 
működtetése, és mennyi az éves forgalma? Van-e valami rálátásod, hogy az elmúlt négy 
esztendőben mennyit buktunk, és hogy most újból visszakerült a könyvelés az 
Önkormányzathoz, ez mennyiben lesz más?  
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Meggyőződésem, hogy hasonló szisztémával lett most is megválasztva az ügyvezető. 
remélem, hogy most nem lesz veszteséges a cég. Van e rálátásod, hogy hány milliót 
vesztettünk? 
 
Horinka László polgármester : Tavaly, amikor a szétválasztás mellett döntöttünk, akkor az 
volt az alapvető megfontolás, hogy inkább egy nagyobb, összetett cégben kellene 
gondolkodni, akkor nem találtunk olyan vezetőt, akire ezt az egészet rá lehetett volna bízni. A 
szétválasztásnak ez volt az oka. Hogy mennyit buktunk, nem tudom, mire vonatkozik, ha arra, 
hogy máshol volt a könyvelés?  Akkor rábíztuk az akkori ügyvezetőre a működtetést, aki úgy 
döntött, hogy a Számhalmaz Bt-vel végezteti a könyvelést. Mivel nálunk van erre megfelelő 
csoport és létszám, ezért döntöttünk úgy, hogy meg tudjuk csinálni. 
Volt egy olyan szándék, hogy így reméltük, hogy tisztább képet fogunk látni a Faluszolgával 
kapcsolatban, mert meggyőződésünk, hogy nem egészen szabályos dolgok is történtek. Ezt 
így lehetett megszüntetni, most már ennek a veszélye nem áll fenn, most már nyugodt szívvel 
történik a könyvelés. A testület arról döntött, hogy a TÉR-modellt szeretnénk megvalósítani, 
és ennek érdekében egy önkormányzati tulajdonú cég működtetését kellene átalakítani. A 
TÉR-modell kialakításának az egyik első lépése, hogy két terület egyesül, és így át is lehet 
csoportosítani.  
 
Lányi György: Most már látjuk-e a VÍZMŰ bevételét és nyerségét, illetve a Faluszolga Kft. 
karbantartási nyereségét ? Az alapvető elképzelés működni fog egy csoporton belül?  
 
Horinka László polgármester: Egy cégen belül két különálló terület fog működni. 
Költséghelyenkénti könyveléssel el lehet különíteni a területeket. Pont az lenne az egész 
előnye, hogy ha nyereség képződik, és nem kell felhasználni, akkor ez a bevétel-többlet 
átcsoportosítható cégen belül a településüzemeltetési feladatok ellátására.  
 
Lányi György: Én továbbra is attól félek, hogy megint előjönnek a régi problémák, a VÍZMŰ 
el van hanyagolva. Ne essünk bele megint ebbe a hibába. Ha működni fog a Kft. akkor 
folyamatosan fel is kell újítani. Próbáljunk következetesek lenni.  
 
Horinka László polgármester: Javasolom, hogy a Pénzügyi Bizottság javaslatát támogatva 
fogadjuk el a beszámolót. 
 
A Képviselő-testület tagjai 10 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták: 
 

123/2008. (V.19.) sz. önkormányzati határozat: 
 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Faluszolga Kft. 
2007. évi pénzügyi és műszaki munkájáról szóló beszámolót, és azt elfogadja. 
 
 
Határidő: 2008. május 19. 
Felelős: Faluszolga Kft. Ügyvezető Igazgatója 
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INTERPELLÁCIÓRA VÁLASZ: 
 
Horinka László polgármester : Amennyiben az interpelláció a testületi ülés előtt több mint 
három nappal megelőzően érkezik, akkor  a képviselő-testületi ülésen kell választ adni arra, 
így az interpellációt  ki is küldtük, a választ pedig most szeretném ismertetni, amit fel is 
olvasok. 
 
Van egy megállapodás tervezet, ami 24 oldalas, a részben önálló intézmények és a Hivatal 
közötti gazdasági együttműködésről.  
 
Az interpellációra ennyi a válaszom, kérdezem a Képviselő Urat, hogy elfogadja-e? 
 
Lukács István, az OMSB elnöke: A megállapodás-tervezetet szeretném megkapni. A választ 
örömmel elfogadom. Köszönöm szépen. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

124/2008. (V.19.) sz. önkormányzati határozat: 
 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy Lukács István 
képviselő úr interpellációjára adott választ elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
 
3./ NAPIRENDI PONT: 
Tájékoztató a megvalósult pályázatokról, újabb lehetőségekről 
 
Horinka László polgármester: Az írásos anyag kiküldésre került, egy kiegészíteni valóm 
van, kimaradt a 13 Pest Megyei település által közösen P+R parkolóra benyújtott pályázat, 
ahol kb. 4,5 mFt lesz az önerő. A pályázat benyújtása április közepén történt, döntés nincs 
róla. A várossá válási pályázat sem lett megemlítve, döntés még abban nincs. A bejelentések 
között erre még szeretnék visszatérni. 
 
Általában a döntéseket kiemeltem vastagon. Ahol nincs kiemelés, az a pályázat nem is nyert. 
A további lehetőségeket nem tartalmazza az anyag, az egyik a bölcsőde pályázat, a másik 
pedig az energia hatékonyság növelése KEOP pályázat, amelyben alternatív energia 
felhasználásra lehet pályázni, a Sápi óvoda-iskola komplexum, a Művelődési Ház, 
Polgármesteri Hivatal és a Tagiskola épületeiben egy biomassza kazánt tervezünk telepíteni, 
pellet üzemeléssel. A gépészeti tervek már készülnek. Egyelőre még az előkészítés van 
folyamatban. 
Megjegyzem, hogy szóba került a Vasút utcai óvodának a fűtéskorszerűsítése is. Az is jó 
lenne, ha csak egy kondenzációs kazánra cserélnénk az ottanit, de nem támogatja pályázat. 
Ezen érdemes elgondolkodni a későbbiekben. 
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Lányi György: A Kossuth Lajos utcával kapcsolatban a saját forrás 50 mFt lenne. az utca 
nem teljesen a mi kezelésünkben van. Magdolna út vagy lesz, vagy nem. A Kossuth Lajos 
utca további szakaszával mi lesz?  
 
Horinka László polgármester: Ez egy ROP-os pályázat az Óvoda és a Sülysáp tábláig Kóka 
felé, ezt a Magyar Közút pályázta, és meg is nyerte a központi pályázatot, ez felújításra is fog 
kerülni. Történtek már egyeztetések, hogy tervezünk-e és mikor útberuházást. Elmondom, 
hogy nemcsak ez a szakasz, hanem Kóka és Zsámbok között is van egy szakasz, ami 
felújításra kerül és Sülysápot is érinti, a településközponti pályázat is érintette volna, de akkor 
lett volna jó, ha egységes parkolók alakulnak ki, de ezt ki kellett vennünk. Ha a Kossuth Lajos 
utcára nyerünk, azok alapján a számítások alapján készült, amit elfogadtak. Az ottani 
egységárak alapján lett felszorozva. Tavaly ha jól emlékszem 45 mFt volt a pályázatunk, ez 
most összességében 71 mFt, ha ezt megnyerjük és közbeszereztetjük, akkor véleményem 
szerint 50 mFt-ban meg fog állni, bár ez is sok.  
 
Lányi György: Továbbra sem lesz a miénk a Kossuth Lajos utca? 
 
Horinka László polgármester : Tulajdonilag a miénk, de a kezelése a Magyar Közútnál van, 
ezt bármikor át tudjuk venni, örömmel fogják adni. Ezen majd el lehet gondolkodni, ha 
sikerül felújítani, 
 
Lányi György: Vannak elutasított  pályázataink,  a Tápiómenti 2hetesben olvastam, hogy 
településünkön különböző cégek nyertek pályázatokat, tudtok e ezekről a kft-kről, hogy mivel 
foglakoznak, és mire pályáztak.  
 
Horinka László polgármester: A két terület nehezen hozható összefüggésbe. Itt a Parti 
Szolgáltató cég a Dózsa György. úton van bejegyezve, a Szóróékat ismerjük, a többit pedig én 
sem ismerem.  
A beszámolómból külön ki szeretném emelni, hogy a helyi civilek pályázatait is részben a 
Hivatal gondozta, mi hívtuk fel a figyelmüket a pályázati lehetőségekre. Ha ők nyernek 
pályázatot, az hasznos nekünk is.  
 
 
A Képviselő-testület tagjai 10 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták: 
 

125/2008. (V.19.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a megvalósult pályázatokról, 
újabb lehetőségekről szóló tájékoztatót elfogadja. 
 
Határidő: 2008. május 19. 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
 
4/a. NAPIRENDI PONT: 
- Összefoglaló jelentés a feladatfinanszírozási vizsgálatról 
- A közművelődési feladatellátás jövője 
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- Nyugdíjas pedagógusok foglalkoztatása 
 
Horinka László polgármester: Mint mindenki láthatja, az előterjesztés három részből áll. 
Döntöttünk a feladatfinanszírozási modell megrendeléséről, ennek az összefoglaló jelentése 
olvasható az első részben, mely már a pénzügyi bizottsági ülésen is részletesen ismertetésre 
került. A javaslatom, hogy erre egy külön ülést szánjunk, és akkor döntsünk erről. 
 
A másik alpont a feladatellátás jövője, ami miatt ez bekerült, hogy a Művelődési Ház 
igazgatói pályázatát el kell készíteni, ha nem történik változás.  
 
A harmadik témakör pedig a nyugdíjas pedagógusok foglalkoztatása. Részletesen leírtuk a 
hátterét és az előnyét. 
 
Feladatfinanszírozás vizsgálata: nincs mit beszélni róla, a részletes anyagot megpróbáltuk 
kiküldeni, és a rengeteg táblázatot. A Pénzügyi Bizottság ülésén elhangzottakat is lehet 
emészteni. Akkor nem volt itt mindenki, és a téma megéri, hogy egy rendkívüli ülés keretében 
tárgyaljuk jövő héten kedden, amikor Bodor urat is meghívjuk.  
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

126/2008. (V.19.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy 2008. május 
27. napján 18.00 órai kezdettel rendkívüli testületi ülést tart a feladatfinanszírozási vizsgálat 
összefoglaló jelentése tárgyában. 
 
Felkérik a Jegyző Asszonyt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2008. május 27. 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
 
Közművelődési feladatellátás jövője: 
 
Horinka László polgármester:  Itt arról van szó, hogy a Művelődési Ház önálló legyen vagy 
nem, négy lehetőség van felsorolva, de a  határozati javaslatok száma pedig  csak három. 
 

Lukács István, az OMSB elnöke : Javasolom, mivel a mai ülésen négy tagja van jelen 
bizottságunknak, hogy döntsünk most.  

Horinka László polgármester: Javasolom a Tisztelt Képviselő-testületnek, hogy tartsunk 10 
perc szünetet. 
 
 
S Z Ü N E T 
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Lukács István, az OMSB elnöke: Bizottságunk nem tudott dönteni, a holnapi OMSB ülésen 
fel fogjuk vetni, és a következő keddi ülésre fogjuk hozni javaslatunkat. 
 
Horinka László polgármester : Ezek szerint a Bizottság javaslata megegyezik az én 
javaslatommal. Az igazgatói álláshely meghirdetését is toljuk el keddre. Ma is késésben 
vagyunk már ezügyben. A jövő kedden még nagyobb lesz a késés, de most felesleges arról 
dönteni, hogy meghirdetjük, és utána megint másként döntünk kedden. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

127/2008. (V.19.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy „A 
Közművelődési feladatellátás jövője” c. napirendet a Képviselő-testület 2008. május 27. 
napján tartandó rendkívüli testületi ülésén fogja tárgyalni. 
 
Felkérik a Jegyző Asszonyt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2008. május 27. 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
Nyugdíjas pedagógusok foglalkoztatása 
 
Horinka László polgármester: Az előterjesztést a Pénzügyi Bizottság tárgyalta az OMSB 
nem, szeretnének ebben is állást foglalni? 
 
Lukács István, az OMSB elnöke: Én a javaslattal egyetértek, mivel a három nyugdíjas közül 
az egyik a feleségem. De javaslom kiegészíteni az előterjesztést,  hogy ne csak nyugdíjasok 
legyenek a listán, hanem még zsidókat, muszlinokat sem, szőke nőket se, és négereket se 
alkalmazzunk, fiatal hölgyeket se, mert hamarosan szülni fog, kisgyermekeseket sem, mert 
csak a Móra Ferenc Általános Iskolában vesznek ki szabadságot évente, elsős tanító néniket 
sem, mert a Bodor-jelentés szerint többet keresnek. Ne foglalkoztassunk nagy bérű 
főtanácsosokat sem. Továbbá ne csak az iskolákban, hanem egyik intézményünkben sem 
alkalmazzunk ilyeneket. A nyugdíjasok bére közel kétszerese egy fiatal szintén diplomás 
tanárénak. Ezt olvassuk, az f. osztályban 1,6 szerese a legöregebb pedagógus bére, ha a 
kezdőkkel szemben ez közel kétszeres akkor el tudom fogadni.  
Ha a nyugdíjasok helyett 30-35 év körüli hasonló képzettségű munkavállalókat 
foglalkoztatnánk, akkor az  közel 5 mFt forint megtakarítást jelentene. Ezzel sem értek egyet.   
 
Cseri Péter alpolgármester : Két kérdésem lenne, az egyik a Pénzügyi Bizottsághoz a másik 
a Jegyzőhöz, hogy mi a szokásos eljárás, ha a dolgozó eléri a nyugdíjas kort ?  
 
Kiss Tamás, a Pénzügyi Bizottság elnöke: Az előterjesztést megkaptuk, három fő volt jelen 
a bizottsági ülésen és támogatta az elképzelést., hogy ne alkalmazzunk nyugdíjasokat. 
 
Kecser István, a TFKB elnöke: Az egyenlő bánásmódról szóló Törvényben a nyugdíjas korú 
nem minősül aktív korúnak. 
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: Előrehozott öregségi nyugdíjba csak az tud elmenni, aki 
megszerezte a szükséges szolgálati időt, aki betöltötte az ehhez szükséges életkort. Nem kell 
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elmennie, ha mindezen feltételek fennállása esetén a dolgozó nem kéri a nyudíjazását. Így 
nem szüntethető meg, ha megszerezte a szolgálati időt, és betöltötte az életkort.  Amennyiben 
ezt nem kéri a dolgozó, abban az esetben a munkáltatónak ha nem kíván jogviszonyt 
fenntartani, fel kell mondani,  és megilleti a végkielégítés, stb.  Normál esetben ha a dolgozó 
betölti az életkort, akkor meghatározzák a dolgozó összes munkaügyi irata és tb kiskönyve 
alapján azon naptári napok számát, amelyeket ő életében ledolgozott, hoznak egy határozatot, 
amelyben megállapítják hogy mennyi munkaviszonya van, és mennyire jogosult öregségi 
nyugdíjra, ha jogosult, akkor is van joga eldönteni, hogy most akar, vagy később esetleg. 
 
Lukács István, az OMSB elnöke: Mivel most pályázni kell minden közalkalmazotti 
tisztviselői jogviszonyra, semmi gond nincs, ha bármelyik intézményvezetőnk, vagy a Hivatal 
megpályáztat egy állást, meg kell beszélni, hogy lehetőleg a gazdasági szempont legyen 
fontos. Javasolom, hogy ebben a témakörben most ne hozzunk határozatot. 
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: Az intézményvezetőt senki nem befolyásolhatja az adott 
személy tárgyában. 
 
Cseri  Péter, alpolgármester : Javaslatot sem tehet ? 
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: Nem, egyedül és kizárólagos munkáltatói hatáskör. Az én 
esetemben a Polgármester egyetértésével dönthetem el. Nálunk azok a kollégák is részt 
kapnak a döntésből, akik a leendő munkatárssal fognak együtt dolgozni. 
 
Lukács István, az OMSB elnöke : Mindenki  a jövőben be fogja látni, hogy azonos szakmai 
kvalitások mellett az olcsóbb munkaerőt kell alkalmaznia. 
 
Horinka László polgármester : Bosszantott az, hogy a Móra Ferenc Általános Iskola 
Igazgatója  az elmúlt időszakban, amikor két főt el kellett bocsátania, utána két hónap 
elteltével pedig visszavette őket nyugdíjasként. Nem értettem, hogy miért kellett mindent 
kifizetni, mikor utána meg visszavesszük. Továbbá olyan személy kap vezetői pótlékot egy 
iskolában, aki nem tölt be vezetői szerepet. Nagyon furcsa dolgokat tapasztaltam, pont a 
Bodor-féle jelentés kapcsán. Be voltak különböző pótlékok illesztve, és ezután kezdtem el 
számolgatni. Az adott nyugdíjas kolléga és egy fiatal bére között igen nagy a különbség. A 
számsor nagyon közel van az 5 mFt-hoz. Arra gondoltam, hogy a Bodor-féle 
feladatfinanszírozás erre megoldást tud biztosítani. Ilyen esetben egy fiatal kollégával lehetne 
megoldani, de rájöttem, hogy nem teljesen így van. A Bodor-féle jelentés az intézményekből 
bekéri a béradatokat, és átlagórabért produkál. Az átlagórabérben éppúgy megjelenik a 
nyugdíjasok magas bére, mint a fiataloknál az alacsony. Az átlagórabért felhúzza a 
nyugdíjasok bére, és magasabb bért fognak igényelni az iskolák.  
 
Lukács István, az OMSB elnöke : A Bodor-féle  jelentésnél az adott szakfeladatra súlyozott 
óradíjak jelentek meg, ami nem az átlag. Az én feleségem azért ment vissza, mert a földrajz- 
biológia szakra nem volt más jelentkező. Egy gyesen lévő helyére ment vissza. 
 
Horinka László polgármester: Nekem nem a Te feleségeddel van bajom, hanem hogy egy 
álláshely sem volt meghirdetve, ezzel esélyt sem adva akár egy fiatal, akár más településről 
jövő szakképzett kollégának. A belterjes kiválasztás ellen vagyok.  
 
Lányi György: Ne könnyítsük meg az intézményvezetők dolgát, nyilván önálló 
bérgazdálkodók. A kellemetlen intézkedést is vegyék már fel. Nem lehetne megfordítani a 
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szöveget, hogy a költségvetést csökkentsük 5 mFt-tal az intézményeknél, és ha nem tudja 
kifizetni a kollégákat, akkor morogjanak egymásra a pedagógusok 
 
Horinka László polgármester : Eddig az intézményvezető névreszólóan magának 
kiszámolta, hogy mennyibe kerül az adott kolléga bére az adott évben, utána az 
önkormányzatnál sorban állt, aztán a dologit kezdtük vakargatni. Az intézményvezető bármit 
csinál, neki nincs érdeke abban, hogy bérmegtakarítást csináljon. Most cafeteria van, 
bérmegtakarítás nem lesz, így jutalom sem. 
 
Kiss Tamás, a Pénzügyi Bizottság elnöke: Nem értek egyet ezzel, mert ha nagyon 
ragaszkodunk a költségvetéshez, az intézményvezetőnek a fő feladathoz tartozó álláskeresőt 
kell nézni. A helyettesítést ki kell gazdálkodni, és a GYES-en lévő bérét kell szerepeltetni.  
 
Horinka László polgármester : Én félek attól, hogy a Bodor-féle összehasonlító adatokban 
az intézmények a jelenlegi adatokat szolgáltatták és nem a GYES-en lévőkét. Módosítani 
kellene, hogy azt kell nekik beállítani, aki az álláshelyen van.  
 
Kiss Tamás, a Pénzügyi Bizottság elnöke: Viszont egy másik törvény alapján nem adhat 
kevesebbet a nyugdíjasnak, mint amit az előír. A Bodor úr a jelenlegi létszámmal számol, 
nem pedig a GYES-en lévő létszámmal. 
 
Horinka László polgármester : Ha lesz feladatfinanszírozás, akkor az megoldást jelenthet 
erre a problémára, akkor erre már nem is lesz szükség. Így most nem döntünk. 
Javasolom, hogy ennek a problémának a kezelését bízzuk a feladatfinanszírozásra, ha nem 
lesz, akkor kedden erre még visszatérünk 
 
A Képviselő-testület tagjai 10 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták: 
 

128/2008. (V.19.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a  nyugdíjas 
pedagógusok foglalkoztatásáról szóló előterjesztést a 2008. május 27. napján megtartásra 
kerülő rendkívüli testületi ülés keretében fogja tárgyalni. 
 
Határidő: 2008. május 27. 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
 
4/b. NAPIRENDI PONT: 
OMSB előterjesztései 
 
Lukács István, az OMSB elnöke: Az előterjesztésből már csak egy aktuális, a tábori 
támogatás. Bizottságunk támogatja. 
 
Kiss Tamás, a Pénzügyi Bizottság elnöke : Én is támogatni fogom, de .volt a civil 
szervezetek pályázata, a Móra Ferenc Általános Iskolának  is van alapítványa, miért nem 
pályázta meg?  
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Farkas Gáborné: Én úgy tudom, hogy 10 eFt körül esik egy gyerekre, a bizottságin is azt 
javasoltam, hogy differenciáltan legyen szétosztva a gyerekek között a támogatás. 
 
Lányi György: Kérdezem, hogy  itt már konkrét nevek vannak, és meg van a lista, hogy ki 
megy ? 
 
Farkas Gáborné  Én úgy tudom, hogy nincs meg. 
Javasolom, hogy legyen olyan gyermek is, akinek teljes mértékben fizetik a tábori költségeit, 
de ez a bizottsági ülésen leszavazták. 
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: Nem úgy szokott lenni, hogy egy adott programhoz kérnek 
támogatást a szervezetek? Most olyanhoz kérnek, aminek az össz költségét nem is tudják.  
 
Horinka László polgármester: Az összköltséget ismerik, csak azt nem tudják, hogy ebből 
mennyit tudnak megnyerni. 
 
Farkas Gáborné: Annyit kell betoldani, hogy differenciált elosztással és a lista utólagos 
bemutatásával adjuk meg a támogatást. 
 
Cseri Péter alpolgármester: Egyik társadalmi szervezetnél sem határoztuk meg, hogy 
hogyan használják fel a pénzt, javasolom, hogy most se tegyük. 
 
Csanádi Gábor : Sugalmazni lehet, hogy azok a gyerekek, akik nagyon tehetségesek, 
szorgalmasak, de nem lenne lehetőségük bekerülni a táborba, azok is bekerülhessenek. 
 
Horinka László polgármester : Hány fő szokott ezen résztvenni ? 
 
Farkas Gáborné:  Az összlétszám kísérőkkel együtt összesen 40 fő körül van. 
 
Horinka László polgármester : Augusztusban max. 4 nap lesz a tábor időtartalma, én is 
támogatom, hogy legyen differenciált. 100 eFt-ot javasolok, és javasoljuk az alapítványnak, 
hogy differenciált módon ossza szét a pénzt, elsősorban azoknak akár teljes díjmentességet, 
akik rászorulnak. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 
 

129/2008. (V.19.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja a Móra Ferenc 
Általános Iskola Alapítványának kérelmét, és az augusztus hónapban megrendezendő nyári 
nyelvi tábor  megrendezéséhez 100 eFt-tal járul hozzá azzal a kikötéssel, hogy az Alapítvány 
a támogatást differenciált módon ossza szét, elsősorban azoknak a gyermekeknek akár teljes 
díjmentességet megállapítva, akik rászorulnak. 
 
Az összeget a civil szervezetek támogatására meghatározott tartalékkeret terhére kell kifizetni. 
 
Felkérik a Pénzügyi Csoport Vezetőjét a szükséges intézkedések megtételére. 
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Határidő: 2008. június 15. 
Felelős: Seprősné Cseri Ágota, a pénzügyi csoport vezetője 
 
 
4/c. NAPIRENDI PONT: 
Községgazdálkodási Csoport átszervezése 
 
Horinka László polgármester: Már döntöttünk arról, hogy a TÉR-modellt meghonosítsuk és 
Cseri Tamást nevezzük ki ügyvezetőnek, így gyakorlatilag mivel két helyen egyidőben nem 
láthat el feladatokat, ezért logikus és jó lépés, hogy a Községgazdálkodás a Faluszolga Kft-
ben folytatja tevékenységét, illetve a Faluszolga Kft. tevékenységét kiegészítjük még 
vagyonkezeléssel, szennyvízkezeléssel, újság kiadványszerkesztéssel, takarítással, 
informatikai szolgáltatás, rendszergazdai tevékenységgel. Ezekre a tevékenységekre lesz 
szüksége a cégnek, azonban már nem kell mást csak a fő tevékenységet megjeleníteni a 
cégnyilvántartásban. Semmi baj nincs abból, ha ezeket is megemlítjük a sok egyéb 
tevékenysége mellett.  
 
Katus Norbert :  Kérem, hogy a kommunikáció legyen az újság kiadvány szerkesztés helyett 
beírva. 
 
A Képviselő-testület tagjai 10 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták: 
 

130/2008. (V.19.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: a 
Faluszolga Kft. tevékenységi körét az alábbiakkal egészíti ki : 
 

- informatikai szolgáltatás, rendszergazdai tevékenység 
- takarítás 
- kommunikáció 
- szennyvízkezelés 
- vagyonkezelés 

 
A Községgazdálkodási Csoport mint szakfeladat megszűnik a Polgármesteri Hivatalon belül, 
és személyi állománya átkerül a Faluszolga Kft-hez 2008. június 01. napjával. 
 
Felkérik a Jegyző Asszonyt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2008. június 01. 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
 
4/d. NAPIRENDI PONT: 
Rendelet megalkotása a közterületek elnevezéséről és a 
házszámozás szabályairól 
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Horinka László polgármester: Ahogy a bevezetőben le is van írva alapvetően azt a 
gyakorlatot veti papírra, és rendelet formájába, hogy meghallgatjuk az érintett közterületek 
lakóinak használóinak a véleményét, és utána döntünk, és a házszámozás miatt több olyan 
jelzést kaptunk pld. a közműszolgáltatótól, hogy nagyon sok helyen nem láthatók a 
házszámok. Ezt is rendezni kellett.  
 
A házszámozással kapcsolatban azt jegyezném meg, hogy ha van egy ilyen szabály, hogy 
hogyan kell kiosztani, az egy „mankó” a Hivatalnak is. A régieket nem változtatnám meg, ez 
csak az újakra vonatkoznak.  
 
A Képviselő-testület tagjai 9 igen, 2 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi rendelet 
megalkotásáról döntöttek: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének

9/2008.(V.19.) számú rendelete 
a közterületek elnevezésének és a házszámozás szabályairól  

 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete a helyi önkormányzatokról szóló 
1990. évi LXV. törvény 16.§ (1) bekezdésében foglalt felhatalmazás alapján a közterületek 
elnevezésének és a házszámozás szabályainak megállapítására az alábbi rendeletet alkotja:
  

I. FEJEZET T
ÁLTALÁNOS RENDELKEZÉSEK 

  
A rendelet hatálya 

1. §  
A rendelet hatálya Sülysáp Nagyközség közigazgatási területén található közterületekre és 
építményekre, illetve azok tulajdonosaira, használóira terjed ki. 
 

Értelmező rendelkezések 
2. § 

E rendelet alkalmazásában 
Közterület: az épített környezet alakításáról és védelméről szóló 1997. évi LXXVIII. tv. (a 
továbbiakban: Étv) 2.§ 13. pontjában meghatározott terület 
Közterület elnevezése: a közterület neve és közlekedési vonatkozású megnevezése 
Közterület közlekedési vonatkozású megnevezése különösen: út, utca, körút, köz, park, sétány, 
tér, dülő (a továbbiakban együttesen: utca) 
 

II. FEJEZET     
A KÖZTERÜLETEK ELNEVEZÉSÉRE VONATKOZÓ SZABÁLYOK 

 
A közterületek elnevezésének általános szabályai 

 
3. § 

 
(1) Minden belterületi közterületet el kell nevezni. Külterületi közterületet el lehet nevezni. 
(2) Az új közterület nevét a létrejöttét követő egy éven belül kell megállapítani. 
 
 

4. §  
 

(1) A közterület elnevezésénél figyelemmel kell lenni Sülysáp Nagyközség jellegére, 
történelmére, hagyományaira, földrajzi sajátosságaira és a nyelvhelyesség szabályaira. Az 
elnevezés lehetőleg utaljon a közterületnek a Nagyközségen belüli elhelyezkedésére, és 
helytörténeti vonatkozásaira. 
(2) A Nagyközség közigazgatási területén több azonos elnevezésű közterület nem lehet. 
(3) Közterületet személyről, tárgyról, állatról, növényről, földrajzi névről vagy fogalomról 
lehet elnevezni. 
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5. §  
 

(1) A közterület elnevezése során törekedni kell arra, hogy az elnevezés rövid és közérthető, a 
magyar nyelvhelyesség szabályainak megfelelő legyen. 
(2) Élő személyről közterületet elnevezni nem lehet. Erre legkorábban a személy halálát 
követő 10 év múltán kerülhet sor. 
(3) A személyről történő elnevezés során törekedni kell arra, hogy az elnevezés olyan 
személynek állítson emléket, aki 
- a társadalmi élet bármely területén kimagasló érdemeket szerzett és 
- élete, munkássága valamely módon Sülysáp Nagyközséghez kötődik. 
 

 
A közterületek elnevezésének eljárási szabályai

6. §  
 

(1) A közterület elnevezése a képviselő-testület hatáskörébe tartozik. 
(2) A közterület elnevezésére, illetve elnevezésének megváltoztatására (a továbbiakban 
együttesen: közterület elnevezése) az érintett közterülettel határos ingatlanokon lakók vagy ott 
ingatlannal rendelkezni jogosultak több mint fele, továbbá bármely Sülysápon bejegyzett 
társadalmi szervezet javaslatot tehet 
(3) A javaslatokat a képviselő-testület településfejlesztésért felelős bizottsága véleményezi és 
azt a képviselőtestület elé terjeszti. 
(4) Az elnevezett közterületek folytatásaként kialakuló – illetve kialakult – utca, útszakasz 
külön eljárás nélkül elnevezési eljárás nélkül a már elnevezett utca nevét veszi fel 
(meghosszabbítás). 

 
7. §  

 
A közterület elnevezéséről szóló képviselő-testületi döntést a helyben szokásos módon – a 
Polgármesteri Hivatal hirdetőtábláján, továbbá lehetőség szerint az önkormányzat hivatalos 
lapjában való megjelentetéssel – közzé kell tenni. 
 

8. § 
A közterület elnevezéséről szóló döntésről értesíteni kell az abban – tevékenységi körük vagy 
nyilvántartás-vezetési kötelezettségük révén – érintett szerveket (pld.: Okmányiroda, 
Földhivatal, posta, közmű-szolgáltatók, kommunális szolgáltatók, egészségügyi intézmények, 
rendvédelmi szervek). 

Utcanévjegyzék
9. §  

 
(1) A Nagyközség utcáiról utcanévjegyzéket kell vezetni. 

(2) Az utcanévjegyzék közhitelű nyilvántartás, mely tartalmazza: 
(a) a településrésznevet, 
(b) az utcanév elő- és utótagját, 
(c) az elnevezés időpontját, 
(d) az elnevezést megállapító szerv nevét és határozatának számát, 
(e) az elnevezés, névváltoztatás indokát, 
(f) a korábbi utcanévre vonatkozó adatokat. 
(3) Az utcanévjegyzéket a Nagyközség jegyzője vezeti, abba bárki betekinthet.  



 19

 

III. FEJEZET     
A HÁZSZÁMOZÁSRA VONATKOZÓ SZABÁLYOK 

 
10. §  

 
(1) A névvel ellátott közterületeken házszámmal kell ellátni a lakóházakat, és egyéb 
építményeket. 
(2) A házszámozásnál figyelemmel kell lenni azon beépítetlen telkekre is, melyek a későbbi 
beépítéskor a közbenső házszámokat kapják. 
(3) A házszámozást új közterület létrejötte esetén az elnevezését, telekalakítás esetén az 
engedélyező határozat jogerőre emelkedését követően 60 napon belül el kell végezni. 
 

 
11. §  

 
(1) Az utcák házszámozását úgy kell elvégezni, hogy a számok a Nagyközség központjától 
kifelé haladva 1-től kezdődően növekedjenek. Az utca bal oldala páratlan, a jobb oldala páros 
számozást kap. 
(2) Terek esetén a házszámozás 1-től kezdődően folyamatos, az óramutató járásával 
megegyező irányú. 
(3) A földrajzi okokból csak egyik oldalán beépíthető utcák (folyópart, árokpart, stb.) 
házszámozása 1-től kezdődően folyamatos. Azon utcák, melyek idővel mindkét oldalán 
beépíthetőek lehetnek, azok számozása az (1) bekezdés alapján történik. 
 

 
12. §  

 
(1) Ugyanazon helyrajzi számú ingatlanon álló, több lépcsőházból álló épület, ikerház, sorház 
esetén, továbbá telekosztás során keletkező új helyrajzi számú ingatlan esetén 1, 2, 3, stb. 
alátörés (pl.: 1/1, 1/2, 1/3) alkalmazható. 
(2) A kialakult házszámozást követően egyesített ingatlanok megtartják eredeti házszámukat 
(pl: Fő utca 15-17.) 
(3) Ha egy ingatlan több közterülettel (utcával) is érintkezik (pl. saroktelek, kettő vagy három 
utcára nyíló telek, stb.) minden utcára meg kell állapítani a házszámot. Kiadni az ingatlanra 
csak azt a számot lehet, mely közterület felől az ingatlan megközelíthető (a bejárat nyílik). A 
többi számot csak fenntartani kell. 
(4) Egy közterülethez több ingatlan azonos számmal nem jelölhető. 

 
 

IV. FEJEZET     
NÉVTÁBLÁK ÉS HÁZSZÁMTÁBLÁK ELHELYEZÉSE 

 
Névtáblák elhelyezésének szabálya 

13. §  
 

(1) A közterületek nevét jól látható módon névtáblán kell feltüntetni. 
(2) A névtáblát a közterületek végein és minden útkereszteződés minden oldalán ki kell 
helyezni. 
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(3) A közterületek névtábláit a saroktelek kerítésén, ennek hiányában a saroképületen, vagy 
külön tartószerkezeten kell elhelyezni.  
(4) Az utca-névtáblán fel kell tüntetni: az utcanév elő- és utótagját, a házszámnövekedés 
irányát. 
(5) A névtábla kihelyezésével érintett ingatlan tulajdonosa vagy használója a névtábla 
kihelyezését tűrni köteles. 
(6) A névtáblák kihelyezéséről, karbantartásáról, szükség szerinti cseréjéről a jegyző a 
polgármesteri hivatal illetékes osztálya által gondoskodik. 

 
14. §

A közterület elnevezésének megváltozása esetén a régi elnevezést feltüntető névtáblákat a 
változásról szóló döntést követő egy évig piros átlós vonallal áthúzva az eredeti helyén kell 
hagyni. Az új elnevezést feltüntető névtáblákat közvetlenül a régi fölött vagy alatt kell 
elhelyezni. 
 

HÁZSZÁMTÁBLA ELHELYEZÉSÉNEK SZABÁLYAI 
15. §  

 
(1) A házszámot jelző táblát (a továbbiakban: házszámtábla) az ingatlan utcafronti kerítésére 
vagy házfalára, az utcáról jól látható módon kell az ingatlan tulajdonosának elhelyezni. 
(2) A házszámtábla beszerzéséről, kihelyezéséről, szükség szerint cseréjéről és pótlásáról az 
ingatlan tulajdonosa gondoskodik. 

V. FEJEZET 
ZÁRÓ ÉS ÁTMENETI RENDELKEZÉSEK 

16. §  
 

(1) Ezen rendelet 2008. június 1-jén lép hatályba. 
(2) A rendelet hatálybalépésekor már meglévő, de még el nem nevezett közterületeket 2008. 
december 31-ig e rendelet előírásainak megfelelően el kell nevezni. 
(3) Jelen rendelet 1. sz. mellékletét képezi Sülysáp Nagyközség címjegyzéke és utcatérképe, 
2. sz. mellékletét pedig az utcanévtáblák és a házszámtáblák kötelezően alkalmazandó formai 
és tartalmi elemei. Ezek elkészíttetéséről és rendeletbe való foglalásukról 2009. július 1-ig 
kell gondoskodni. 
(4) Az 11. § (1) – (3) bekezdés rendelkezései a rendelet hatálybalépésekor már meglévő 
közterületek házszámozását nem érintik. Ezen esetekben a kialakult rendet követő rendben 
történik a számozás. 

 
17. § 

(1) A házszámok megállapítását címmegállapítás keretében a jegyző végzi el. 
(2) A házszám megállapításáról szóló határozatot az érintett ingatlannal rendelkezni 
jogosultakon túl közölni kell a 8.§-ban meghatározott szervekkel. 
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1. sz. melléklet: Sülysáp Nagyközség  Információs Térképe (PDF) 

2. sz. melléklet: (elkészítendő 2009. július 1-ig) 

 

Záradék: 
Ez a rendelet 2008. május 21. napján kihirdetésre került. 
 

Sülysáp, 2008. május 19. 
 
  
    
           Horinka László     Gulyásné dr. Gál Ilona 
            polgármester       jegyző  
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4/e. NAPIRENDI PONT: 
SZMSZ módosítása a Polgármesteri Hivatal munkarendjéről 
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: A Polgármesteri Hivatalban egy  kolléganő készített egy 
felmérést arra vonatkozóan, hogy fél nyolckor kezdődne a munkarend. Sok ügyfél jön már fél 
nyolckor, ezzel szemben viszont pénteken csak délig lennénk.  
 
Katus Norbert: Ha minden nap 7.30 órakor kezdődik a munkaidő, akkor a végén van még 
egy fél óra pluszban.  
 
Horinka László polgármester: Én még azon is gondolkozom, hogy a fél óra ebédidőt is le 
kellene dolgozni. 
 
A Képviselő-testület tagjai 10 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi rendelet 
megalkotásáról döntöttek: 
 

10/2008.(V.19.)számú Kt. 
R E N D E L E T  tervezete 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról 
 

1/2008. számú együttes utasítás 
Sülysáp Nagyközség ÖNKORMÁNYZATA KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

POLGÁRMESTERI HIVATAL 
Ü G Y R E N D J E 

 
III. 
 
A hivatal munkarendje 
1. A hivatal munkarendje: 
A hivatal köztisztviselőinek és közszolgálati munkaviszonyban álló munkavállalóinak 
munkaideje heti 40 óra. 
A hivatalban az általános munkaidő minden munkanapon: 
Hétfőn   7,30-18,00 óráig 
Keddtől-csütörtökig  7,30-16,00 óráig 
Pénteken   7,30-12,00 óráig tart. 
2. A hivatal ügyfélfogadási rendje: 
a.) A jegyző minden héten szerdán ügyfélfogadást tart. 
b.) A hivatalban az ügyfélfogadási idő: 
Hétfőn   7,30-18,00 óráig 
Szerdán   7,30-16,00 óráig 
Pénteken   7,30-12,00 óráig tart. 
 
 
Sülysáp, 2008. május 19. 
 
 Horinka László    Gulyásné dr. Gál Ilona 
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  polgármester       jegyző  
 
 
4/f. NAPIRENDI PONT: 
Javaslat piaci alapú bérlakás építésére és üzemeltetésére a 
„Halasztott értékesítésre épített bérlakás konstrukció” keretében 
 
Horinka László polgármester: Valamikor tavaly augusztusban döntöttünk arról, hogy a Dr. 
Bogdán Zsolték által javasolt program kerüljön megvalósításra Együttműködési 
megállapodást kívántunk több alkalommal megkötni, de a mai napig nem jött össze.  
Mányi Zoltánnal egyeztetve folytak a megbeszélések, már nem látjuk annak a lehetőségét, 
hogy ebből megállapodás legyen.  Enélkül viszont nem lehet tovább lépni.  
 
Lányi  György: Hogy gondolod ennek a megfinanszírozását ? 
 
Horinka László polgármester : A konstrukciót, miután ez egy védett szellemi termék, a 
Szabadalmi Hivatalnál bejegyeztetett, ezt nem lehet lekopírozni. Mégis ehhez hasonló 
konstrukciót kellene nekünk kidolgozni, konkrétan erre a projektre venne fel az 
Önkormányzat kölcsönt, amit a bérleti díjakból fizetnénk. Ezt körül kell majd járni. 
 
Kecser István, az OMSB elnöke: Először én csinálnék egy céget, 100 %-os önkormányzati 
tulajdonnal egy feladatra, ami utána átalakul vagyonkezelővé. 
 
Csanádi Gábor :  Nekem is ez lett volna az indítványom. 
Ezt akár a kötvényekből is finanszírozhatóvá tehetjük, nekem olyan javaslatom lenne, hogy 
csináljuk meg.  Javaslom, hogy ennek az egész projektnek a levezetésére és felügyeletére 
hozzunk létre egy eseti (ad hoc) bizottságot. Lehetnek olyan döntések, amikkel nem lehet 
megvárni a testületit, viszont a polgármesternek nem kellene egyedül dönteni, és egy három 
tagú bizottság vezényelné. Az Ügyrendi Bizottság felvállalja az ad-hoc bizottság 
megalakulásához szükséges előkészítést. 
 
Horinka László polgármester: Dr. Bogdán Zsolt szerint már több helyen megvalósították, de 
csak Sülysápon van ezzel probléma. 
Ez biztos így van, lehet, hogy a többiek ezzel nem foglalkoztak. Maglódon például a 
képviselők vásárolták fel az összes lakást. 
 
Kecser István, a TFKB elnöke: A műszaki részével kapcsolatban nekem túl sok aggályom 
nincs. A bizonytalanság az lehet, hogy a cég meddig életképes, mikor borul fel?  
 
Horinka László polgármester : Van 40 család, aki várja, hogy ez megvalósuljon, nem tudok 
a szemükbe nézni, ha ez nem jön létre. 
Ha mi csináljuk, saját cég levezénylésével, akkor is azt mondom, hogy 20-30 % alatt 
megállhat a kivitelezési költség, ami az Önkormányzat által létrehozott céghez vándorol, és 
nem a Bérlakásépítő Kft-hez. 
 
Csanádi Gábor:: Azok a biztosítékok és garanciális  elemek nem kerültek beépítésre a 
megállapodásba, amit többször is kértünk. A Kft. hozzáállása is kifogásolható.  
 
Horinka László polgármester: Az előterjesztett határozatot ki kell egészíteni, mert itt 
kemény munka lesz, aminek a koordinálásához kell majd egy ember.  
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Lányi György: Rendeljük hozzá, hogy milyen kötvényből, mert nem erre a célra vágtunk 
bele a kötvénybe.  
 
Horinka László polgármester : Nem a kötvényből képzeltem el a megvalósítást. 
 
Lányi György: Véleményem szerint első körben az augusztusi határozatot vissza kellene 
vonni. 
 
Horinka László polgármester : Véleményem szerint is au augusztusban meghozott 
határozatot vissza kell vonni. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

131/2008. (V.19.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 161/2007. 
(VIII.27.) sz. önkormányzati határozatát visszavonja, melynek tárgya „Ajánlat piaci alapú 
bérlakás építésére és üzemeltetésére a „halasztott értékesítésre épített bérlakás konstrukció” 
keretében. 
 
Felkérik a Jegyző Asszonyt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
 
Horinka László polgármester: Következő lépésként javasolom, hogy a beruházás 
előkészítésére az Önkormányzat eseti bizottságot hozzon létre, a bizottság hatáskörének 
kidolgozására felkérjük az Ügyrendi Bizottságot. Ezt a szabályzatot kérjük, hogy a júniusi 
testületi ülés elé terjesszék. A bizottságot tagjait júniusban fogjuk megválasztani.  
A bérlakások megépítési határideje legyen 2009. év vége. 
 
A Képviselő-testület tagjai 10 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták: 

 
132/2008. (V.19.) sz. önkormányzati határozat: 

 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy eseti 
bizottságot hoz létre bérlakások építésének előkészítésére vonatkozóan. Az eseti bizottság 
hatáskörének kidolgozására felkérik az Ügyrendi Bizottságot. 
 
Határidő: 2008. június 10. 
Felelős: Csanádi Gábor, az Ügyrendi Bizottság elnöke 
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4/h. NAPIRENDI PONT: 
Tápiómenti Területfejlesztési Társulás Alapító Okiratának 
elfogadása 
 
 
Horinka László polgármester:  Az Alapító Okiratban a 2. és a 5. oldalon is előfordul, hogy 
Közigazgatási Hivatal van írva, holott a név helyesen: Közép-Magyarországi Regionális 
Közigazgatási Hivatal.  
 
A Képviselő-testület tagjai minősített többséggel, 10 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal 
az alábbi határozatot hozták: 
 

133/2008. (V.19.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Tápiómenti Területfejlesztési 
Társulás 17/2008. (05.14.) sz. határozatával módosított Alapító Okiratát elfogadja, azzal a 
módosítással, hogy a Közigazgatási Hivatal neve helyesen: Közép-Magyarországi Regionális 
Közigazgatási Hivatal. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
 
 
4/i. NAPIRENDI PONT: 
A  Gyermekszív Nagycsaládosok Sülysápi Egyesületének kérelme 
 
 
Lukács István, az OMSB elnöke: A civil szervezetek támogatásakor már 100 eFt-ot adtunk 
az Egyesületnek. 
 
Katus Norbert: Beszéltem az Egyesület Vezetőjével, és elmondta, hogy más pénzekre is 
pályáznak a gyermeknappal kapcsolatban. Gyermeknapi programjuk mindenki számára 
nyitott lesz a Hevesy-parkban. 
 
Horinka László polgármester: Szeretném javasolni, hogy ehhez a programhoz 30 eFt-os 
támogatást adjunk. 
 
 
A Képviselő-testület tagjai 6 igen, 5 nem, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozták: 
 

 
134/2008. (V.19.) sz. önkormányzati határozat: 

 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 
Gyermekszív Nagycsaládosok Sülysápi Egyesületének gyermeknapi programját anyagilag 
nem támogatja. 
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Határidő: azonnal 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
 
4/j. NAPIRENDI PONT: 
Szőlősi kastélykertbe játszótér és parkoló építésére készített 
vázlatok ismertetése 
 
 
Horinka László polgármester: Egy előző testületi ülésen az a döntés született, hogy a 
műszaki csoport vezetője készítsen egy beépítési tervet, ami mostanra elkészült, a fák 
árnyékában a színpad előtt 20-25 méterre létesülne a játszótér, összesen 7 játékkal, ez 
nagyjából a Sápi játszóütér 2/3-ának felel meg. Kaptunk egy játszótéri árlistát is bruttó 937 
eFt-ról.  
Az eredeti elképzelésem az volt, hogy a ciklus négy éve alatt mindegyik évben építsünk egy 
játszóteret. Viszont olyan nagy az igény a játszótér építésekre, hogy 2-3 év alatt meg is 
valósulhatna az építés. 
 
Szücsi Csaba: Véleményem szerint  amikor egy civil kezdeményezés „felnyomja” a fejét, 
azzal tudjuk megsemmisíteni, ha támogatjuk anyagilag. 
 
 
Horinka László polgármester : Én azért vitatkoznék, mert  nem a civil szervezet feladata a 
játszóterek létrehozása, ez önkormányzati feladat. A játszótér megépítésére követelmények 
vannak előírva.  
 
Most van egy játszóterünk Sápon, ami megfelel a követelményeknek, van egy az 
Almáskertben, ami olyan amilyen, nem felel meg a szabványoknak de legalább van, most 
arról beszélünk, hogy legyen egy a Szőlősi Kastélykertben, és a településközpontban. Azt, 
amelyik nem felel meg a szabványoknak, teljesen le kell cserélni. 
 
Lányi György: A rajzot nézve a parkolási terv is be van rajzolva, erről még nem is 
beszéltünk. Ennek is lesz még járulékos költsége. 
 
Horinka László polgármester : Igény szerint változik ennek az ára, ha a legolcsóbb 
megoldás, akkor valamiféle útalap kell, ha igényesebbek vagyunk, akkor viacolor és aszfalt is 
lehetne. Ez döntés kérdése. Valójában a Községgazdálkodási Csoport meg tudná csinálni, 
csak az anyagot kellene biztosítani. 
 
Kiss Tamás, a Pénzügyi Bizottság elnöke : Javaslom, hogy mondjunk igent az 1 mFt-ra. 
 
Katus Norbert : És a parkolókra ? 
 
Kiss Tamás, a Pénzügyi Bizottság elnöke : Javasolom, hogy saját kivitelezésű, murvás, 
zúzott kő parkoló kerüljön kialakításra. 
 
Horinka László polgármester : Ha a játszótéren a vár és a mozdony maradna ki,  akkor 750 
eFt a költségvetése. A parkolóra javasolom én is a zúzott kő murva megoldást. 
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A Képviselő-testület 10 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 

135/2008. (V.19.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Szőlősi 
kastélykertbe játszótér építéséhez 937.728 eFt költséggel,  és parkoló építéséhez pedig saját 
kivitelezésben járul hozzá. 
 
Felkérik a Községgazdálkodási Csoport Vezetőjét a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2008. szeptember 30. 
Felelős: Községgazdálkodási Csoport Vezetője 
 
 
Bejelentések, tájékoztatások: 
 
Horinka László polgármester:  Az elmúlt héten jártunk a RoBa Millenium Kft-nél, ahol 
aláírtunk egy megállapodást a szerződés visszamenőleges hatállyal történő megszüntetéséről, 
ehhez még hatályba kell lépni, és Tóth József úrnak is alá kell írni. A teljes összeg 
visszafizetésre kerül br. 20 mFt. Nekem azért ezzel kapcsolatban vannak fenntartásaim. 
Kardon László ügyvéd úr büntető perrel fenyegette őket, ha nem fizetnek. 
 
Holnap (2008 május 20-án) Nagykátán a Viziközmű Társulat alakuló közgyűlése lesz, kérem 
a pontos megjelenést az érdekeltek részéről. Van 34 fő meghatalmazottunk, akik közül 9 fő 
küldöttet is meg kell majd nevezni a holnapi nap folyamán.  
 
 
Több hozzászólás, észrevétel nem lévén ezennel a nyílt ülést berekesztem, megköszönve az 
aktív részvételt. 
 
 
 
Sülysáp, 2008. május 21. 
 
 
 
 Gulyásné dr. Gál Ilona     Horinka László 
  jegyző        polgármester 
 

 
 

Jegyzőkönyv-hitelesítő: 
 
 

Katus Norbert 
települési képviselő  
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	Lukács István, az OMSB elnöke : Javasolom, mivel a mai ülésen négy tagja van jelen bizottságunknak, hogy döntsünk most.  
	Horinka László polgármester: Javasolom a Tisztelt Képviselő-testületnek, hogy tartsunk 10 perc szünetet. 
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